
Jegyzőkönyv

Amely készült a 64 tagegyesületből álló Magyar Darts Szövetség (továbbiakban: Szövetség)
2019.06.29-én 11:00-kor tartott rendkívüli Közgyűlésén a Villányi úti Konferenciaközpontban (1114.
Budapest, Villányi út 11-13)

Jelen vannak a Szövetség tisztségviselői és tagszervezeti képviselői, szavazati Joggal összesen 25 fő.

Élő Norbert Elnök megállapítja, hogy a Közgyűlés határozatképtelen, a megismételt Közgyűlés
időpontja 12:35.
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Jegyzőkönyv

Amely készült a 64 tagegyesületből álló Magyar Darts Szövetség (továbbiakban: Szövetség)
2019.06.29-én 12:35-kor tartott megismételt rendkívüli Közgyűlésén a Villányi úti
Konferenciaközpontban (1114. Budapest, Villányi út 11-13)

Jelen vannak a Szövetség tisztségviselői és tagszervezeti képviselői, szavazati Joggal összesen 26 fő.

Élő Norbert Elnök jegyzőkönyvvezetőnek Javasolja Virág Zsuzsannát, aki nem vállalja a feladatot.

Elnök úrjegyzőkönyvvezetőnekjavasolja Morva-Takács Vivien Anettet, aki elvállalja a feladatot. Ezt
követően a Közgyűlés

26 igen, O nem, O tartózkodás mellett meghozta a következő

21/2019.Vl.29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyűlés jegyzőkőnyvvezetőnek választotta Morva-Takács Vivien Anettet.

Elnök úrjegyzőkönyv hitelesítőnek Javasolja Kövesdi Andreát, aki nem vállalja a feladatot.

Elnök úrjegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Dr. Váczi Istvánt, aki nem vállalja a feladatot.

Elnök úrjegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Virág Zsuzsannát és Bereczki Bélát, akik vállalják a
feladatot. Ezt követően a Közgyűlés

15 igen, S nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő

22/2019.Vl.29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyűlés jegyzőkönyv hitelesítőnek választotta Virág Zsuzsannát és Bereczki Bélát.

Elnök úr kimondta, hogy a szavazatok számolásáért ő lesz felelős.

Elnök úr ismertette, hogy egy napirendi ponttal lett meghirdetve a Közgyűlés, majd felkérte a
jelenlévőket, hogy döntsenek a meghivó szerinti napirend elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés

18 igen, O nem, S tartózkodás mellett meghozta a következő

23/2019.Vl.29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyűlés a meghívó szerinti napirendet elfogadja.

1. napirendi pont: Tisztségviselő választás

Elnök úr ismerteti, hogy a Jelölőbizottság megküldte a jelöltek névsorát az egyesületi vezetők részére.
Ajelöltek közül kétfő nem vállalta a tisztséget.

Javasolja, hogy először az elnök jelöltről döntsön a Közgyűlés és felkéri Balázs Gábor jelöltet, hogy
mutatkozzon be.

Balázs Gábor:

2 sportmenedzser diplomával rendelkezik, a dartsba Vereczkey Lajos és Ziegenhám Medárd kapcsán
került be; hosszú távú együttműködésben gondolkodik, ehhez 3 dologról kell beszélni: Szövetség
működése, a sportban tevékenykedők működése, jogi működés.
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Szövetség működése: 2020-ra lehet olyan alapokat teremteni, am! stabil működéshez szükséges
addig a mostani erőforrásból kell dolgozni, nem lehet azonnal rengeteg pénzt behozni, addig
tárgyalni kell.

Jogi működés: a körülmények zavarosak, nem akarta senki elvállalni az elnöki pozíciót. Rövid
határidőn belül teljes tisztújítást szeretne. Nem egységesek az álláspontok, helyre kell tenni a Jogi
működést, hogy ne legyenek sértődések. Együttműködés kell ahhoz, hogy megoldódjon, például
minél többen vegyenek részt a Közgyűlésen. Vannak olyan kapcsolatai, akiket az Elnökségbe szeretne
behozni, akik anyagilag tudnák segíteni a Szövetséget, de a Jelenlegi zavaros környezetbe nem akarja
behozni őket.

Ziegenhám Medárd:

Mi a biztosíték, hogy lesz teljes tisztújító közgyűlés?

Balázs Gábor:

Reméli, hogy van elég tekintélye ahhoz, hogy rávegye az Elnökséget erre.

Bereczki Béla:

Ha a Közgyűlés nem választja meg elnöknek, akkor vállalna-e elnökségi tagságot helyette?

Balázs Gábor:

Tisztségviselő választás akkor működik rendesen, ha verseny van a pozíciókért. Nem tud biztosan
válaszolni Béla kérdésére, de inkább a nem felé hajlik.

Török László:

Élő Norbert lemondott elnöki tisztségéről, hogy új elnök jelölt van?

Élő Norbert:

Igen, június 29-ével lemondott tisztségéről.

Balázs Gábor:

Két másik elnök jelölt volt, nála komolyabbak, de ilyen zavaros helyzetbe nem tudja behozni őket. Az
érdekkülönbözőségek és sérelmek miatt nincs együttműködés, amire szükség lenne. Ezt kellene
megoldani, ami nehéz feladat.

lkker Péter:

Bizalmatlanságot rendezni kell, úgy kellene választani tagokat, hogy azok megigérik, hogy lesz teljes
tisztújítás;

Élő Norbert:

Egyetért, javasolja, hogy szavazzanak meg olyan jelölteket az Elnökségbe, akik megígérik a teljes
tisztújítást, aztán a Közgyűlés után tartsanak egy Elnökségi ülést és írják ki a teljes tisztújítást.

Balázs Gábor:

Ugy kellene az egészet elindítani, ha az Elnökségi tag jelöltek vállalnak valamit, azt be is tartják. Van,
amit könnyű betartani, van, amit nehéz, próbál olyat ígérni, amit szerinte tud is tartani; Ő a bizalom
visszaállítását, az ígéretek betartását fogja erőltetni.
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Kütreiber Sándor:

Ha mindenki megszavazza Balázs Gábort elnöknek, és az összes Új Elnökségi tagot úgy választja meg a
Közgyűlési, hogy a jelöltek megígérik, hogy megszavazzák a teljes tisztújítást, akkor az már garancia
arra, hogy ki lesz írva.

Balázs Gábor:

Ha lesz teljes tísztújítás, szeretne olyan külsősöket a Szövetségbe hozni, akiknek a támogatására
számít, ehhez kell az összes szerv együttműködése is és az, ha ígéretet teszünk, azt tartani kell.

Váczi István

Mi a véleménye a jelenlegi tagoknak erről?

Bereczki Béla:

30 éve van a Szövetségben, és azt tapasztalta, hogy akkor működik jól, amikor rend van. Ezt kell
megteremteni. Szerinte, ami jelenleg megy a levelezésben az bosszantó és nevetséges és nem lehet
arra számítani, hogy rendben lesznek a dolgok, amíg senki semmilyen pozíciót nem vállalna el.
Sajnálja, ha Élő Norbert lemondana, mert Elnökként a feladatát ellátta. Szerinte a játékosokat
büntetjük az állandó konfliktusokkal, ő partner lenne a rendcsinálásban, tudna együtt dolgozni
Gáborral, bár ő inkább Elnökségi tagként képzelte el az együttműködését, amihez csapatmunkát tart
ideálisnak.

Hirsch Máté:

Egyetért Bélával, szeretne csapatban dolgozni, szeretné, ha a beszólogatásoknakvége lenne. Úgy
érzi, hogy munkát tett le az asztalra, jól tudott együttműködni Andival és Enikővel. Szerinte a
széthúzás széthulláshoz vezet, nincs itt régóta, de látja, hogy mindig konfliktus van. Úgy érzi,
hátramenetbe megy a Szövetség, az ő célja, hogy ezen változtassunk, és közösen a jó irányba
haladjunk tovább. A személyeskedést nem tudja elfogadni.

Kövesdi Andrea:

Nincsen, aki versenyt levezessen, nincsen, aki elvállaljon dolgokat és ez felháborító.

Balázs Gábor:

Azt szeretné javasolni, hogy állítsák fel az Elnökséget, írják ki a teljes tisztújítást, azt válasszák meg,
akit a Közgyűlési szeretne, mert a bizalmat helyre kell állítani. Lesz egy félév, ami rossz időszak, de
vállalni kell a helyreállítást.

Hirsch Máté:

Szeretné helyreállítani a bizalmat. Igazat ad Andinak, összedolgozás kell.

Váczi István:

Úgy érzi, nem kapott választ a kérdésére. Ha a Közgyűlés megválaszt Új tagokat, és egy
válságmenedzselő Elnökség minél előbb összehív egy teljes tisztújítást, ezt ők támogatni tudják-e?

Hirsch Máté:

Tartózkodik.
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Váczi István:

Két nézőpont van, ennek a Jogi kérdésnek a helyrehozásában. Szükség van arra, hogy egy teljes
tisztújítás legyen, ami minden szabálynak megfelel. Ebben partnerek-e?

Hirsch Máté és Bereczki Béla is igennel válaszolt.

Elnök Úr felkéri a Közgyűlést, hogy döntsenek arról, hogy titkos Szavazás útján kívánnak-e szavazni az
Új elnök megválasztásáról.

O igen, 26 nem és O tartózkodás mellett a Közgyűlés meghozta a következő

24/2019N1.29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyűlés nem titkos szavazássol kíván dönteni az Új elnök megválasztásáról.

Levezető Elnök Úr felkéri a Közgyűlést, hogy döntsenek Balázs Gábor Jelölt megválasztásáról. Ezt
követően a Közgyűlés

25 igen, O nem és 1. tartózkodás mellett meghozta a következő

25/2019.Vl.29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyűlés Balázs Gábort választja meg a Szövetség elnökének.

~lő Norbert elmondja, hogy egy jelölt van az alelnöki pozícióra.

Váczi István:

Szeretné tisztázni a helyzetet az ő jelölését illetően. Megtisztelőnek tartja, hogy jelölték, de nem
tudja vállani, jó lett volna, ha megkérdezik őt erről, mielőtt jelölték. Mindenkinek segít, aki kéri, de
nem tudja felvállalni azt a stílust, ami jelenleg folyik. Szerinte Hirsch Máté éppen ezért alkalmatlan
erre a pozícióra, javasolja, hogy a Közgyűlési javasoljon mást a pozícióra.

Hirsch Máté:

3 Elnökségi tag van, mindig konzultált, sosem volt öncélú, amit csinált. Nem szereti a
személyeskedést. Nem ért egyet azzal, hogy alkalmatlan lenne, szerinte a körülmények okozták az
ellentéteket. Szeretné, ha csak a munkáról szólna a dolog, szerinte ő sokat segített, és ha más képet
alkotnának róla, megismernék őt, és látnák, hogy nem olyan, amilyennek beállítják. Elvárja a
korrektséget ahhoz, hogy ő is az legyen. Nem akarja egyedül csinálni a dolgokat, nem akarja
túlvállalni magát, ha bizalmat adnak neki, szeretné folytatni a munkát. Nem hatalommániás, és aki
ismeri őt, az tudja ezt.

Bereczki Béla:

Mátétjól ismeri, a munkáját sokszor jogosan kritizálták, de nem szabadna elveszíteni a munkáját.
Szerinte meg kellene választani alelnöknek, szerinte őjó szakember.

Ikker Péter:

Amit Hirsch Máté elmondott az ellentmond annak, amiket írt. Attól, hogy valaki inkorrekt, nekik
korrektnek kell maradni. Nem személyeskedés, ha valakinek a döntéseit kritizálják.

Balázs Gábor:

Hatékonyságot kellene módosítani, ugyanazt a témát járják körbe Újra és újra.
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Hirsch Máté:

Elnézést kér azoktól, akiket megsértett.

Élő Norbert kéri a Közgyűlést, hogy döntsön arról, hogy megválasztják-e Hirsch Mátét alelnöknek. Ezt
követően a Közgyűlés

7 igen, 16 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő

26/2019.Vl.29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyűlés nem választja meg Hirsch Mátét alelnöknek.

Levezető Elnök Úr ismerteti a Jelölőbizottság beszámolóját, mely szerint a jelölt tagok közül

Kövesdi Andrea, Harsányi Enikő és Szatmári Zsuzsanna vállalja a tisztséget. Szatmári Zsuzsanna
azonban betegség miatt nem tud részt venni a Közgyűlésen.

Vígh Gábor jelölt tájékoztatja a Közgyűlést, hogy nem vállalja a tisztséget.

Kövesdi Andrea jelöli Takács Pétert Elnökségi tagnak, ezt követően a Közgyűlés

25 igen, O nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

27/2019.Vl.29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyűlés felveszi Takács Pétert a jelöltek közé.

Váczi István ügyrendi javaslattal él, kéri, hogy a Közgyűlés tartson egy rövid szünetet a szavazás előtt.

Takács Péter:

Kettő órakor el kell mennie, kéri, hogy a szünet előtt hadd mutatkozzon be.

Élő Norbert jóváhagyja.

Takács Péter:

Vállalja, hogy ha Elnökségi tagnak választják, megszavazza a teljes tisztújító Közgyűlést. Turisztikában
és rendezvényszervezésben dolgozik, erős kapcsolatrendszere van (politikai és gazdasági), szereti a
dartsot, nézi és csak amatőr szinten játszik. Köszöni a bizalmat és a jelölést.

Takács Gábor Kütreiber Sándort jelöli Elnökségi tagnak.

Kütreiber Sándor vállalja a tisztséget.

13:32-13:45 Szünet

Ziegenhám Medárd:

Szatmári Zsuzsa nincsen jelen, nem tudták megkérdezni, hogy ő is vállalná-e a teljes tisztújítást.

Török László telefonon megpróbálja elérni Szatmári Zsuzsannát, hogy megkérdezze erről, de nem
sikerül elérni.

Élő Norbert kéri a Közgyűlést, hogy döntsön a jelöltek Elnökségi tagnak megválasztásáról. Ezt
követően a Közgyűlés

26 igen O nem és O tartózkodás mellett meghozta a következő
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28/2019,vg.fl seámú KözgycJtás~ hmzírozatoi

A KózgyüJ~s Harsány~ ~n’kdr (tnókséw tagnak válasrrotto

Ezt követően a Közgyűlés

26 Igen, O nem ás O tartózkodás meUett meghozta a kővetkező

2S/2019s1,29 számú KózgyiJlés~ határozatot

A Közqyűiés Kovesrh elndredt Elnökségi tagnak váknzlaIto,

Ezt követően a Kozgyűlés

24 ~en, O oem ás 2 tartózkodás mellett meghozta a köverke~i

30/2019.v1,2g szarnú közgyűlési határozatot

A Közgyűlés Kíitreíber Sándort Elnökségi tagnak vb/ontotta,

Ezt követően a Közgyűlés

8 ~gen, 3.4 nem ás 4 tartózkodás mellett meghozta a kovetkező

31/20avL29 számú Közgyűlési határozatot

A Közgyű%~s Szatmári ZSuzsannat Elnökség, toqnczk nem választotta nwg.

En követően a Közgyűlés

26 Igen O nem ás O tartózkodát rn&le~ meghozta a következő

3212D19.VLZ9 számú Közgyűlösf határozatot

A Közgyűlés Takács Pétert Elnökségi tagnak völasnötta

í3alázs Gábor fetkér1 a Közgyűlést. hagy a teljes tisztujitásról intormális szavazást tartson

az Elnókség részére.

25 igen, O nem ás I tartózkodás mellett a Kozgyülés jelzi az Elnokség részére, hagy teljes tlsztúj/tás
összehívását Szeretné,

14:02 jegyzőkönyv lez~;va

k.rn,1,

~“, /

Morva’Takács Vivieji Aneti ~ld Norherl

legyzökönyvvezető elnök

~ ~4~j’J;~A~

Virág Zsuzsanna ererzkl ~Iá

iegyzőkdnyv hitelesítő jeg~?őkÖnyv hitelesitö
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